

Product identifier:
TCI 910 H.D.

Process identifier:
Aluminum/steel/plastic/stainless steel metal gas
tank defumer (fast, non-flammable, quick drying)

NET: 020 L

\$15 carboy deposit



View Product Application/SDS:

tetra-chem.com/sc/910

For industrial and institutional use only.

This company assumes no responsibility or liability for personal injury or material destruction through improper handling or use of this product.

Please call our technical support line at 1-888-658-5515 for solutions to your industry.

© 2016 Origin of Canada



TETRA-CHEM INDUSTRIES LTD.

271 INGERSOLL ST. S.
INGERSOLL, ONTARIO
CANADA N5C 3J7

TEL: (519) 485-4370
TOLL FREE: (888) 658-5515
FAX: (855) 762-4446
WEB SITE: www.tetra-chem.com
EMAIL: info@tetra-chem.com

To reorder:

orders@tetra-chem.com



DANGER

May be harmful if swallowed. Causes skin irritation. Causes eye irritation. May be harmful if inhaled. May cause respiratory irritation. May cause drowsiness or dizziness. May cause cancer.

May damage fertility.

Precautions:

Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Keep container tightly closed. Do not breathe vapors. Do not get in eyes, on skin or clothing. Do not eat, drink or smoke when using this product. Use in a well ventilated area. Avoid release into the environment. Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. Use personal protective equipment as required. Wear respiratory protection. IF exposed or concerned: Get medical advice/attention. IF exposed or concerned: Get medical advice/attention. IF ON SKIN (or hair): Remove/Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water/shower. IF INHALED: Remove victim to fresh air and keep at rest in a position comfortable for breathing. IF SWALLOWED: rinse mouth. Do NOT induce vomiting. IF ON CLOTHING: rinse immediately contaminated clothing and skin with plenty of water before removing clothes.

See Safety Data Sheet – Voir la fiche de données de sécurité.

DANGER

Peut être nocif en cas d'ingestion. Provoque une irritation de la peau. Provoque une irritation des yeux. Peut être nocif en cas d'inhalation. Peut provoquer une irritation des voies respiratoires.

Peut provoquer somnolence ou vertiges. Peut provoquer un cancer. Peut endommager la fertilité.

Conseils:

Ne pas manipuler jusqu'à ce que toutes les précautions de sécurité aient été lues et comprises. Garder le récipient bien fermé. Ne respirez pas les vapeurs. Ne pas entrer dans les yeux, sur la peau ou les vêtements. Ne pas manger, boire ou fumer lors de l'utilisation de ce produit. Utiliser dans un endroit bien ventilé. Évitez le rejet dans l'environnement. Porter des gants de protection / des vêtements de protection / protection des yeux / protection du visage. Utiliser un équipement de protection individuelle au besoin. Porter une protection respiratoire. Si exposé ou concerné: Obtenez un avis ou une attention médicale. Si exposé ou concerné: Obtenez un avis ou une attention médicale. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU (ou les cheveux): Enlever / Enlever immédiatement tout vêtement contaminé. Rincer la peau avec de l'eau / douche. EN CAS D'INHALATION: Enlever la victime à l'air frais et garder au repos dans une position confortable pour respirer. EN CAS D'INGESTION: rincer la bouche. NE PAS faire vomir. EN CAS DE VÊTEMENTS: rincer immédiatement les vêtements contaminés et la peau avec beaucoup d'eau avant de retirer les vêtements.